2018年　天糧特別信息　Daily Bread Special Lecture
(經文/ 詩篇 Psalm 119:129-148
(金句/ 詩篇 Psalm 119:130
你的言語一解開就發出亮光
The Unfolding of the Word Gives Light

1. 為何詩人謹守主的法度，並且　神的話語在哪方面是奇妙的(129,130)? 
詩人是何等切慕主的命令(131)? 為何他切慕地求　神的話語(132)?
Why does the psalmist obey the statutes of God and in what points is the word of God wonderful(129,130)? How much did the psalmist long for the Lord's commands(131)? 
Why did he long for the word of God so earnestly(132)?
2. 克制罪惡有何秘訣(133)? 儘管詩人正承受人的欺壓，但他懇切盼望甚麼(134,135)? 
試述詩人那顆因人不遵守　神的律法而破碎的心(136)。
What is the secret to overcoming sin(133)? 
What is the psalmist's desire in spite of the oppression of men (134,135)? 
Let's speak about the psalmist's broken heart to those who do not obey the law of God(136).
3. 耶和華和祂的判語是怎樣的(137,138)? 與仇敵相反，詩人對　神的話是何等焦急(139)?
為何詩人愛慕耶和華的言語(140)?
How is the Lord and how is his word(137,138)? 
How is the zeal of the psalmist for the word of God unlike his enemies(139)? 
Why does the psalmist love the word of the Lord(140)?
4. 為何詩人處於卑微卻沒有忘記主的訓詞(141,142)? 詩人勝過患難和憂愁的秘訣是甚麼(143)?
　神的法度與我們的生活有何關連(144)?
Why does the psalmist not forget the Lord's precepts even in his lowly state(141,142)? 
What is the secret of his victory even in trouble and distress(143)? 
What is the relationship between God's statutes and our lives(144)?
5. 詩人有著怎樣的禱告生活與動機(145,146)? 他因何天未亮就起來(147,148)?
我們如何能學習詩人禱告的生活與及他對　神話語的愛慕?
How was the psalmist’s prayer life and what motivated him to pray(145,146)? 
Why did he rise before dawn(147,148)?
What can we learn from the psalmist's prayer life and his love for the Word?
